
• Exclusive venue usage: 11am - 3pm for luncheon; 6pm-10pm for dinner

尊享宴會場地使用時段：午宴由上午11時至下午3時 ; 晚宴由下午6時至10時
Including venue setup & dismantle 包括場地佈置及拆卸

• Tailor-made Buffet Menu 

精選自助餐菜單

• 2 hours of free flow beverages (soft drinks, house beer and chilled orange juice)

席間2小時無限量供應飲料 (汽水、指定啤酒、冰凍橙汁）

• Complimentary use of in-house PA system including 2 wireless handheld microphones

免費享用場內音響設備，包括無線咪2支

• Complimentary use of 1 LCD projector and screen

免費享用液晶顯示投影機及投影幕1套

• Complimentary use of LED wall at Nina Ballroom (150 persons or above)

免費使用Nina Ballroom宴會廳的LED屏幕作活動佈景之用 (凡預訂150人或以上)

• 5 vouchers for 5 hours of free parking at NINA MALL 1

如心廣場一期5小時免費泊車証5張

PRIVILEGES 尊享禮遇

CHRISTMAS BUFFET  PACKAGE
聖 誕 自 助 套 餐 2025

CHRSITMAS PACKAGE
聖 誕 套 餐 2 0 2 5

Buffet Lunch 自助午餐

每位  HK$718 per person

Buffet Dinner 自助晚餐

每位  HK$998 per person

10% service charge applies 另加一服務費
This package is available from 1 December 2025 till 30 December 2025  供應期由2025年12月1日起至2025年12月30日
A minimum of 60 persons is required for both Lunch and Dinner Buffet. 自助午宴及晚宴需最少60位賓客。
Nina Hotel Tsuen Wan West reserves the right to change conditions and specifications of the above package without prior notice. 

酒店保留更改以上所有優惠細則之權利，恕不作另行通知。
 

8 Yeung Uk Road, Tsuen Wan, Hong Kong 香港荃灣楊屋道8號

For reservation and enquiries, please contact Events Department
有關訂購或查詢詳情，請與宴會部聯絡 

    (852) 2280 2790         events.tww@ninahotelgroup.com

Elevate your special day to new heights and create cherished Christmas memories at 
Nina Hotel Tsuen Wan West. Celebrate the festive season in style at our prestigious Nina 
Ballroom, or at our breathtaking Sky Lounge, where twinkling city lights and seasonal 
cheer set the perfect backdrop for grand occasions. Whether you’re planning a cozy 
Christmas gathering or a lavish holiday celebration, our versatile spaces are designed to 
capture the magic of the season, ensuring a seamless and unforgettable experience for 

you and your guests.

不論是溫馨的聖誕聚會，還是盛大的節日慶祝活動，荃灣西如心酒店都能與您一同締造難忘
的聖誕回憶。酒店提供多元化的活動場地，包括富麗堂皇、洋溢節日氣氛的 Nina Ballroom，
以至坐擁優美冬日景色的天空酒廊。場地間格佈局靈活多變，無論大小活動，都能為您和賓

客締造溫馨歡樂的聖誕時刻。
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